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او گفته ما مسائل مهمتری در کشور داریم که با ساخت ۴ تا سریال آنها هم حل میشود اما دعوا بر سر حجاب مسئله پیش و

پا افتاده ای است.
 
علیرضا پناهیان در یک سخنرانی عنوان کرد؛ 

علیرضا پناهیان در یک سخنرانی گفت:

مسئله حجاب با ساخت ۲ تا سریال که یکی در ایران و دیگری در خارج از کشور تهیه شود قابل حل است.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از خبرآنلاین، او اظهار داشت:

این گفتگو ها برای جامعه ما مسخره بازی است اینها مسائل مهمی نیست که در حلشان ماندیم. من نمی دانم این همه برو
بیا و بکش و دعوا برای چیست؟ الان که نتیجه بی بندو باری در غرب خود را نشان داده و موضوع حجاب دمده شده

است خوراکش یک سریال است ولی احدی در جمهوری اسلامی عرضه ساخت این سریال را ندارد. اگر داشتیم که این همه
بدبختی نمی کشیدیم. ما مسائل مهمتری در کشور داریم که با ساخت ۴ تا سریال آنها هم حل میشود اما دعوا بر سر حجاب

مسئله پیش و پا افتاده ای است.
 

[1] حجاببرچسب ها: 
[2] حوزه علمیه
[3] صدا و سیما
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